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Dagsorden for møde i DOF Københavns bestyrelse  

den 10-10-2022 kl. 17.00 i Fuglenes Hus, Vesterbrogade 140. 
 

1. Valg af ordstyrer, referent og lukkeansvarlig 

a. Hhv Nikolai, David og Frands/Ingelise 

b. Afbud fra Tue og Torben  

2. Kommentarer og opfølgning til sidste møde den 18/8  

a. Referatudkast sendt ud den 18/8  

b. Gennemgik rettelser: Morten Rasmussen er i færd ved ny website  

c. DOFbase App tidligst klar medio 2023 

d. Jubilæumsskrift sendes til trykning -  formodentlig i dag 

e. Overblik over fuglestationsstøtte blev gennemgået  

3. Økonomi 

a. Vi bruger småbeløb i henhold til budget 

b. Joakim Mathiasssen /fuglestationsansøger har desværre ikke fået besked 

i. Bevilges 6500 Kr. 

c. Adam Søderdahl /fuglestationsansøger har desværre ikke fået besked 

i. Bevilges 6500 Kr. 

d. Desuden er der bevilget til PICA legat til i alt 3 x 5.000 Kr.  

4. Nyt fra Naturpolitisk Udvalg, grønne råd, brugerråd m.m. 

a. Mødet med Skov- og Naturstyrelsen var udsat pga. sygdom 

b. I Brugerråd Hovedstaden (for skove) sidder Ingelise. Der er omorganiseret med 15 

nye råd  

c. Naturnationalparker – ingen nyheder  

d. Intet nyt fra de grønne råd  

5. Nyt fra øvrige DOF-udvalg, -grupper, m.m. 
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a. DOF Travel – mange gode ture i 2023 og Antarktis 2022  

b. Køge – intet nyt 

c. Roskilde – intet nyt 

d. Grågæs – intet nyt 

e. Vi inviterer til næste bestyrelsesmøde den 10. nov. – det gælder 

repræsentantskabsmedlemmer og Roskilde og Køge 

6. Webmasterorientering 

a. Intet nyt 

7. Igangværende sager og aktiviteter 

a. Mursejler pjecen / uddeling og udsendelse af pjecen?  

Jesper Toft vil gerne udsende til byggefirmaer og kommuner og have 

postomkostninger dækket. 

Vi beder Jesper om en kladde til et brev, som vi så vil sende på DOF Kbh. brevpapir . 

DOF Kbh. dækker forsendelsesudgifterne. 

Ingelise er tovholder 

b. Saltholm-sagen. Domsmæssig afgørelse siger, at vi har ret til at besøge øen, og at der 

er en landingsafgift på 100 Kr. pr. næse. 

c. Jubilæums - prøvetryk af festskriftet kommer i næste uge, derefter udestår 10 

arbejdsdage til det endelig tryk. Tovholder er Alex.  

Reception afholdes den 24. nov. fra 16-18 med passende forfriskning fra Irma. 

Annoncering? Fugle og Natur kan ikke nås!  Alice organiserer annoncering på 

Hjemmesiden og Facebook. 

d. Lokalkoordinator søges til Projekt Ørn. Vi har inviteret Stefan Stürup.  

8. Nye sager og aktiviteter 

a. Den 26. oktober holder Per Ekberg indlæg om de rødryggede tornskader i Gribskov 

19:30. Vi håber på at lokalet er ledigt! Alice reserverer og er tovholder. 

9. Arbejdsfordeling for bestyrelsen 

a. I gangværende  

10. Henvendelser til og fra bestyrelsen siden sidst 

a. Fuglestations-praktikanter (se punkterne 2e, 3b og 3c) 

b. Landskabsarkitekt Anna Hjems har henvendt sig til sin gamle lærer (David) om et 

omfattende fugleprojekt. Vi inviterer hende til næste bestyrelsesmøde. 
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11. Evt. 

Medlemsstatistik – vi vil gerne følge med i, hvordan det går med medlemstallet. Ingelise  

beder administrationen om medlemstal for hele landet og for Kbh.-afd. hver 3. måned. 

Oversigt over planlagte møder og arrangementer 

26/10: Per Ekbergs foredrag i Fuglenes Hus (se 8a) 

10/11: Næste bestyrelsesmøde (se 5e) 

19-20/11: Repræsentantskabsmøde på Fyn. Ingelise inviterer vores suppleanter. 

 


